

M/S Fahima Al Bastaki
Head of Listing and Disclosures Department
Dubai Financial Market

السيدة/ فهيمة البستكي المحترمة،،،
نائب رئيس أول دائرة تطوير السوق
سوق دبي المالي

**Subject: Notification of Meeting of the Board
of Directors Pursuant to Article 36/11 of the
Disclosure and Transparency Regulations**

الموضوع: إخطار بموعد اجتماع مجلس الإدارة وفقاً للمادة
36/11 من نظام الإفصاح والشفافية

Dear Ms. Fahima,

السيدة فهيمة البستكي المحترمة،

With reference to the Article 36/11 of the Disclosure and Transparency Regulations number 3 for the year 2000 (as amended), we would like to inform you the Board of Directors of National Central Cooling Company PJSC (the **Company**) will convene at 11.30am on the 25th of April 2010 to discuss the following:

بالإشارة إلى المادة رقم (36/11) من النظام الخاص بالإفصاح والشفافية رقم (3) لسنة 2000 المعدل، نحيط سيادتكم علماً بأن اجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية للتبريد المركزي ش.م.ع ("الشركة") سينعقد بمشيئة الله الساعة 11.30 صباحاً، بتاريخ 25 أبريل 2010، لمناقشة التالي:

- (1) Review the financial performance of the Company and discuss the process for completing and releasing the financial accounts of the Company for the three month period ended 31 March 2010;
- (2) Review other business and operational matters of the Company, including considering alternatives concerning the upcoming annual distribution payment under the Tabreed 08 Financing Corporation AED1.7 billion Trust Certificates due 2011.

(1) مراجعة أداء الشركة المالي ومناقشة عملية إكمال وتحرير حسابات الشركة لفترة الثلاث شهور والتي تنتهي بتاريخ 31 مارس 2010،

(2) مراجعة الأعمال والأمور التشغيلية الأخرى للشركة، بما في ذلك الأخذ بعين الاعتبار مختلف الخيارات فيما يخص الدفعات الآتية للتوزيعات السنوية التابعة للصكوك التي صدرت عام 2008 بقيمة 1,7 مليار درهم والتي تستحق في عام 2011.

Yours Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،،،

Steven Halliday
Chief Risk and Audit Officer
Board Secretary

